



針對“新型冠狀病毒肺炎”應對措施之重要通知

為配合本澳新型冠狀病毒肺炎之最新防疫措施，本行由即日起將採取以下安排：

- 1) 所有人士必須配戴口罩及出示有效的綠色「澳門健康碼」方可進入銀行範圍。
- 2) 對進入銀行工作範圍的所有人員及訪客進行體溫監測，若發現體溫為攝氏 37 度以上，需即被勸喻離開及就醫。
- 3) 密切注意公共空間的環境衛生，加強清潔及消毒工作，以及提供消毒抹手液予以有需要人士使用。

如有任何查詢，歡迎聯絡本行客戶主任、客戶經理或各分行，或於辦公時間內致電「商業理財通」電話 8796 8888。

特此通告

澳門商業銀行股份有限公司 謹啟
2021 年 6 月 9 日

Notice of Preventive and Control Measures on Coronavirus

In accordance with the latest preventive and control measures for Coronavirus, our Bank has implemented the following arrangement with immediate effect:

- 1) All persons are required to wear face masks and present a valid Macau Health Code in green colour before entering the bank premises;
- 2) Temperature screening is required for all persons before entering the bank premises. In case the measured body temperature is over 37°C, the person will be advised to leave and seek medical advice;
- 3) Enhance the cleaning and hygiene standard of all bank premises and facilities, and offer anti-bacterial hand sanitizer to customers and staff where necessary.

In case of any query, please contact your Account Manager(s)/Branch Manager(s), any BCM branch or call TeleBCM at 8796 8888 during office hours for assistance.

Banco Comercial de Macau, S.A.
9 June 2021